
JEGYZŐKÖNYV 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

PÉNZÜGYI ÉS KÖLTSÉGVETÉSI BIZOTTSÁGÁNAK 
2025. január 23-án 14,30 órai kezdettel megtartott nyilvános üléséről 

 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal (Veszprém, Óváros tér 9.) 

„A” épület II. emeleti Komjáthy terem  
 

Jelen vannak: 
 

Katanics Sándor                               a Bizottság elnöke 
Kovács Áron   a Bizottság alelnöke 
Halmay Gábor   a Bizottság tagja 
Pálinkás Roland  a Bizottság tagja 
Takács Péter                                    a Bizottság tagja 
Tóth Györgyi  a Bizottság tagja 
Madarasi-Papp Rita  a Bizottság tagja 
 
A Bizottsági ülésen részt vettek: 
 
Muraközy Péter  alpolgármester 
Fazekas Ildikó  irodavezető 
dr. Lohonyai Bernadett    aljegyző, irodavezető 
Szabó Ildikó    belső ellenőr 
dr. Panyi Szilvia    jegyzői referens 
Szabó Berill     kabineti referens  
Kovács Judit                                     csoportvezető 
Pap Andrásné  bizottsági referens/jegyzőkönyvvezető 
 
 
Katanics Sándor, a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság elnöke köszöntötte a 
megjelenteket, majd megállapította, hogy a Bizottság 7 tagjából 7 fő jelen van, így a 
Bizottság határozatképes. Ezt követően kérte a Bizottság tagjait, foglaljanak állást a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról. 
 
A Pénzügyi és Költségvetési Bizottság jelenlevő 7 tagja 7 igen szavazat mellett 
egyhangúlag meghozta a következő határozatot 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi és Költségvetési Bizottságának 
 

1/2025. (I. 23.) határozata 
 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
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Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi és Költségvetési 
Bizottsága a 215/2024. (XII.05.) és a 216/2024. (XII.05.) határozat végrehajtásáról szóló 
jelentést tudomásul veszi. 
 
/A jelentés aláírt példánya a jegyzőkönyv mellékletét képezi. /  
 
Katanics Sándor, a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság elnöke kérte a Bizottság tagjait, 
hogy szavazzanak a napirend elfogadásáról.  

 
A Pénzügyi és Költségvetési Bizottság jelenlevő 7 tagja 7 igen szavazat mellett 
egyhangúlag meghozta a következő határozatot 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Pénzügyi és Költségvetési Bizottságának 

 

2/2025. (I. 23.) határozata 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi és Költségvetési 
Bizottsága a jelen ülés napirendjét a következők szerint fogadja el: 
 
1. Döntés a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodása 

módosításának jóváhagyásáról 
     Előterjesztő: Porga Gyula polgármester, a VKTT elnöke 
 
2. Döntés a 2024. évi civil keret pályázat elbírálásáról 

Előterjesztő: Sótonyi Mónika alpolgármester 
 
 

1. Döntés a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Társulási 
Megállapodása módosításának jóváhagyásáról 

          Előterjesztő: Porga Gyula polgármester, a VKTT elnöke 
 
A Pénzügyi és Költségvetési Bizottság jelenlevő 7 tagja 7 igen szavazat mellett 
egyhangúlag meghozta a következő határozatot 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Pénzügyi és Költségvetési Bizottságának 

 

3/2025. (I. 23.) határozata 

 
a „Döntés a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodása 

módosításának jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi és Költségvetési 
Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a Veszprémi Kistérség Többcélú Társulása Társulási 
Megállapodása módosításának jóváhagyásáról” tárgyú előterjesztést. A Bizottság 
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javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását és az előterjesztéshez 
tartozó Határozati javaslat elfogadását. 
 

2. Döntés a 2024. évi civil keret pályázat elbírálásáról 
Előterjesztő: Sótonyi Mónika alpolgármester 

 
Madarasi-Papp Rita, a Bizottság tagja hozzászólásában megjegyezte, hogy a Városi 
Nyilvánosságért Alapítvány esetében 50.000 Ft mértékű támogatás szerepel. Ezt a pénz 
monitor vásárlásra kérik, mivel a számítógépet már megvásárolták. Utánanézett ennek az 
Alapítványnak, és a honlapjukon szerepel, hogy 2024-ben 60 millió forint pályázati 
támogatást kaptak zöld szemlélet formálására, a körforgásos gazdaság népszerűsítésére 
és hulladék minimalizálás promotálására. Ezzel szemben a tevékenységüknek annyi 
nyoma van, hogy létrehoztak egy honlapot, megjelentettek egy öt oldalas tájékoztatót a 
témákban. 2023-ban 51 millió forint központi költségvetési támogatást kaptak. Ebből 29 
millió forint személyi jellegű ráfordítás volt. Arról, hogy ezt a pénzt hányan vitték haza, 
mit dolgoztak érte, az egyáltalán nem derül ki annak az Alapítványnak a honlapjáról, 
akinek nevében benne van a „nyilvánosság” kifejezés. Ebben az évben összesen két 
tevékenység szerepel a honlapon, egyik egy megemlékezés, a másik egy diákvetélkedő 
kb. 100 veszprémi diáknak. Egy kontaktszemély volt csak megnevezve hozzájuk, Vermes 
Gábor, aki a Fidelitas volt alelnöke. Úgy gondolja, hogy ezen információk tükrében ez az 
Alapítvány láthatólag nem kezeli hatékonyan a közpénzt, és az is látszik, hogy nincs 
rászorulva arra, hogy a város vegyen neki 50.000 forintért monitort. Azt kérdezi az 
előterjesztés képviselőjétől, hogy ezek az információk ismertek voltak-e előttük, ha igen, 
akkor miért gondolták, hogy ezt az Alapítványt kell támogatni azokkal szemben, akik 
semmit nem kaptak. 
 
Szabó Berill kabineti referens elmondta, hogy ő a pályázatokat a kiírásnak megfelelőlen 
megvizsgálta, majd előterjesztette a Bizottságnak, ők döntöttek róla. A kérdést 
továbbítani fogja az illetékeseknek, és a Közgyűlésig írásbeli választ ígért a kérdéssel 
kapcsolatban. 
  
Kovács Áron, a Bizottság alelnöke annyit tett hozzá, hogy korábban az Alapítvány, ha 
nyert pályázatot, akkor valószínűleg megfelelt a kiírás feltételeinek. Ezt a pályázat kiadója 
jogosult ellenőrizni. Ha abban a pályázati kiírásban nem szerepelt számítógép és monitor, 
akkor azt nem vásárolhatott belőle, bármekkora támogatást is kapott. Ezt megfelelő 
illetékesek ellenőrzik. Ennek a mostani pályázati támogatáshoz nincs köze. Ha szükségük 
van monitorra, és az Önkormányzat tudja őket ebben támogatni, akkor miért ne tennék 
ezt meg. 
 
Katanics Sándor, a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság elnöke megjegyezte, hogy nem 
baj az, ha alaposan utánanéznek a pályázók tevékenységének, és ezt el is mondják, ha 
már van nyilvános platformjuk. A nyilvánosság szerinte nagyon fontos dolog. Az elbírálók 
abban a nehéz helyzetben vannak, hogy ők arról tudnak dönteni, ami a kiírásban van. 
Elutasítható-e a pályázat, ha háttérinformációk szerint a pályázó nincs rászorulva, mert 
rendelkezik elég összeggel. Nagyon sok pályázat érkezett, sokkal több, mint amennyien 
támogatást kapnak. A képviselők, külső szakértők feladata, hogy minél alaposabbak 
legyenek, ezért megköszönte a felvetést, hozzászólást. Azért jó, hogy a bizottsági ülésen 
ez felvetődött, mert így a jövő heti Közgyűlésig szakszerű választ kapnak arról, hogy 
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vizsgálták-e az Alapítvány hátterét, befolyásolta-e ez a döntést, vagy nem vehették 
figyelembe ezt az információt a támogatás odaítélésekor.   
 

Halmay Gábor, a Bizottság tagja hozzátette, hogy azoknak a központi költségvetési 
pályázatoknak is voltak pályázati feltételei, aminek valószínűleg akkor megfelelt az 
Alapítvány. A helyi városi civil pályázatnak is voltak feltételei, természetesen 
megvizsgálták, hogy ki felel meg ennek. Az összes benyújtott pályázat 82 db volt, 
hiánypótlásra felszólítottak 64 darabot. A hivatali dolgozók részéről komoly munka volt 
ezek feldolgozása. Ezen felül még plusz dolgokat vizsgálni, ami nem volt feltétele a 
pályázatnak, nem gondolja, hogy a hivatali kollégák feladata lett volna. Természetesen 
megköszönhető, ha nyitott szemmel jár mindenki.  
 

A Pénzügyi és Költségvetési Bizottság jelenlevő 7 tagja 6 igen szavazat és 1 nem 
szavazat mellett meghozta a következő határozatot 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Pénzügyi és Költségvetési Bizottságának 

 

4/2025. (I. 23.) határozata 
 

a „Döntés a 2024. évi civil keret pályázat elbírálásáról” tárgyú előterjesztésről 
 

Veszprém Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi és Költségvetési 
Bizottsága megtárgyalta a „Döntés a 2024. évi civil keret pályázat elbírálásáról” tárgyú 
előterjesztést. A Bizottság javasolja a Közgyűlésnek az előterjesztés megtárgyalását 
és az előterjesztéshez tartozó Határozati javaslat elfogadását. 
 

 
Katanics Sándor, a Bizottság elnöke megköszönte a részvételt, a nyilvános ülést 
14,45 órakor bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 

 

 

Katanics Sándor                                     Kovács Áron  
a Bizottság elnöke                               a Bizottság alelnöke 


